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Premierul interimar, Ludovic Orban, a declarat joi seară că "orice cetăţean trebuie tratat
în conformitate cu legea", indiferent de funcţia pe care o ocupă, făcând referire la cazul
Sorinei Pintea.

"Nu ştiu exact se s-a întâmplat, la ce tratamente ar fi fost supusă, dar cred că orice cetăţean,
indiferent ce funcţie are, trebuie să fie tratat civilizat, ca un cetăţean şi să i se respecte
drepturile, să i se respecte demnitatea umană, dar, repet, asta este valabil pentru orice
cetăţean român (...) Orice cetăţean român trebuie tratat, cum este normal, în conformitate cu
prevederile legale, indiferent în ce situaţie se află, că este cercetat, că s-au aprobat 30 de zile
arest, că nu s-au aprobat, că este adus cu mandat, că se duce de bunăvoie, trebuie tratat în
conformitate cu legea şi cu regulile de tratament la care trebuie supus orice cetăţean (...)
Respectarea drepturilor trebuie asigurată de aceia care se ocupă de derularea procedurilor
penale, că este vorba de procuror, că este vorba de poliţia judiciară, dacă este încarcerat, de
cei care sunt Autoritatea Naţională a Penitenciarelor. Există prevederi legale clare, există tratate
internaţionale, există regulamente interne, astea toate trebuie respectate", a declarat Ludovic
Orban la România TV.

Acesta a mai spus că nu trebuie trecut cu vederea faptul că în timp ce PSD "dă lecţii pe
Sănătate", foşti miniştri ai acestui partid sunt acuzaţi de fapte de corupţie.

"PSD ne dă lecţii pe Sănătate cu minciuni gogonate şi cu fake news. În timpul ăsta, miniştrii
PSD, de-a lungul timpului, unul a fost prins că a luat mită sau a fost denunţat şi e trimis în
judecată, Beuran, altul este într-o cercetare penală cu cerere de urmărire penală. Doamna
Pintea, conform informaţiilor publice prezentate, a fost prinsă în flagrant luând mită. V-am spus
aceste elemente tocmai pentru a arăta cine încerca să ne dea nouă lecţii pe sănătate, să se
prezinte mare apărător al sănătăţii publice, un om care a fost ministrul Sănătăţii, care s-a întors
director la spital şi care are astfel de obiceiuri, în pare rău, dar din punctul de vedere al cinstei,
al calităţii nu poate fi apărat sub nici o formă", a mai spus Ludovic Orban. AGERPRES  
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